
Viljandi Vallavalitsusele

Vallavanem hr Alar Karu

ARUPÄRIMINE SOE KÜLAS ASUVA LASTEAIA UJUMISBASSEINI 
JUURDEEHITUSE KAVANDAMISE KOHTA

    2024. aasta valla eelarves kavatseb Vallavalitsus kulutada 50 000 eurot lateaia 
ujumisbasseini ehitamise projekteerimiseks

1. Millistel kaalutlustel Vallavalitsus kavandab  eelarvestrateegiasTarvastu 
piirkonna keskusest väljas olevale Soe külas esmasena just lasteaiale 
lastebasseini näol 1,6 miljonit ehitusliku maksumusega juurdeehitust(laste arv 
on väiksem kui Viiratsis laseaed Rüblik lasteaias)? Samaaegselt on vajalik 
selles piirkonnas remontida Tarvastu Gümnaasiumihoone  ja parandada valla 
teede seisukorda?

2. 2024.aasta eelarves on ette nähtud projekteerimiseks  50 000 eurot. 
Novembris 2023 Sünnitoetuse tõstmise menetluse käigus ei suudetud sünnitoetuse 
tõstmiseks leida 12 000-t eurot, olukorras kus laste sündide arv on languses? 
Millistest vahenditest leiti nüüd  laste ujumisbasseini projekteerimiseks  vahendid, 
eelistades Tarvastu piirkonna lasteaeda?

3. Kas peate endiselt vajalikuks Viljandi vallas laste ujuma õpetamiseks 
lastebasseinide rajamist Soe; Viiratsi; Päri ja Tänasilma külas asuvate 
lasteaedade juurde, või on mõtekas  loobuda ca 6 miljoni kulutamisest 
ehitamisele ja loobuda ülalpidamise kulude juurde tekitamisest?

4. Miks Teie ei  toeta vallas ujula rajamise  algatust (üks lastebassein,ujula ja 
saunad pesemiseks) või eelistate endiselt rajada vallas veel neli lastebasseini ja 
alustada seda just Soe lasteaiast?

 Vastamise viis: suuline avalikul Vallavolikogu istungil ja kirjalikult arupärimise 
esitajatele.

Arupärimise esitajad:  Angela Leiaru
                                     Ülo Tuvi
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